
Σε Φάση Υλοποίησης η Δημοτική Συγκοινωνία για τους Πολίτες

  

  

  

    Συνάντηση με τη διοίκηση του υπεραστικού ΚΤΕΛ και συγκεκριμένα με τον πρόεδρο κ.
Μανόλη Χαχλιούτη
και το 
Γενικό Διευθυντή κ. Γιώργο Χαλεπάκη
είχε ο 
Δήμαρχος Βιάννου κ Παύλος Μπαριτάκης
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Σε Φάση Υλοποίησης η Δημοτική Συγκοινωνία για τους Πολίτες

.
 

Στη διάρκεια της συνάντησης στην οποία μετείχαν και οι αντιδήμαρχοι Χαράλαμπος
Κονδυλάκης , Γιώργος
Βιαννιτάκης  και Μ
ανόλης Αγαπουλάκης
, αυτό που ανακοινώθηκε είναι πως τίθεται άμεσα σε φάση υλοποίησης η δημοτική
συγκοινωνία, με στόχο την εξυπηρέτηση των δημοτών.

  

Η έναρξη των δρομολογίων από τα λεωφορεία του υπεραστικού ΚΤΕΛ θα γίνει άμεσα, με το
Δήμο Βιάννου να αναλαμβάνει το μεγαλύτερο μέρος της οικονομικής επιβάρυνσης και με
τους πολίτες να μπορούν να μετακινούνται, καταβάλλοντας ένα συμβολικό αντίτιμο.

  

«Πάγιο αίτημα των δημοτών της Βιάννου ήταν η ενίσχυση της δημοτικής συγκοινωνίας με
στόχο την εξυπηρέτηση τους. Ένα αίτημα που πλέον γίνεται πράξη, έπειτα και από τη
συνάντηση που είχαμε με τη διοίκηση του υπεραστικού ΚΤΕΛ.

  

Με τα δρομολόγια αυτά ενώνουμε όλα τα χωριά του Δήμου μας, καθώς λεωφορείο θα περνά
από παντού, τρεις φορές την εβδομάδα σε συγκεκριμένες ώρες, ενώ θα υπάρχει και
ανταπόκριση του Δήμου Βιάννου με το Ηράκλειο.

  

Έτσι όλοι οι πολίτες που δεν έχουν τη δυνατότητα να μετακινούνται με ίδια μέσα, θα
μπορούν να εξυπηρετούνται πλέον μέσω της δημοτικής συγκοινωνίας. Είναι μια
πρωτοβουλία που ευελπιστούμε να αγκαλιαστεί και να στηριχθεί από τους δημότες αφενός
για να ευοδωθεί, αφετέρου για να ενισχυθεί η δημοτική συγκοινωνία στο μέλλον με ακόμη
περισσότερα δρομολόγια», επισήμανε ο κ. Μπαριτάκης μετά το τέλος της συνάντησης
που σημείωσε ότι κατά τους καλοκαιρινούς μήνες, θα υπάρχουν επιπλέον δρομολόγια προς
τις παραλίες της περιοχής, προκειμένου ο Δήμος να είναι ευκολότερα προσβάσιμος και
προς τους επισκέπτες.
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